
 

 

Møde: Skolebestyrelse 

Dato:  18.9.2024 

 

Deltagere: Christian (Frej B0), Ayga (Angelo B2), Kitte (Caia B1, Isa B3), Lizette (Djasper B2), Nette (Elias B5), 

Rasmus (David B5). Henriette (TR-lærer), Ove (Skoleleder) 

Fraværende: Jan (TR-pædagoger), Anja (Souschef), Ellen (jayden) 

 

Indhold Ansvarlig Tid Referat Hvem gør hvad? 
1. godkendelse af 

referat 
 
 

   
Referatet er godkendt.  

 

2. Konstituering af 
bestyrelsen 
 
 

    
Henriette og Ove træder ud af 
lokalet under konstitueringen. 
 

- Bestyrelsen har valgt Lizette 

som formand       
- Formanden står for at lave 

punkter til dagsordenen 
sammen med Ove. 

- Formanden står for at 
indkalde til evt. Formøde 
inden bestyrelsesmødet. 
 

 

3. Ferieplan for 
2025/26 
 
 

OD  Se vedhæftede bilag 
 

- Ferieplanen bliver på denne 
tid af året lagt frem for 
skolebestyrelsen. Dette af 
hensyn til nye skolestartere. 

 

 

4. Godkendelse af 
nye procedurer 
 
 

OD  Se vedhæftede bilag 
 
Kørsel: 

- Fra forvaltningens side er der 
lavet om i kørselsproceduren 
således, at man ikke længere 
kan blive kørt til 2 forskellige 
adresser, men kun til den der 

 



 

er registreret i 
folkeregisteret.  

 
Procedurer og retningslinjer ligger 
på skolens hjemmeside, hvor man 
kan tilgå dem.  
Når der bliver lavet nye 
retningslinjer og procedurer, vil de 
blive taget op i skolebestyrelsen til 
orientering.  
 
Nye tiltag kan også komme på 
opfordring af forældre, der 
henvender sig til skolebestyrelsen 
med noget der fylder. (der er en 
facebookgruppe for forældre på 
Holmehus Specialskole).  
 

5. Økonomi 
 

 

OD   
Ove gennemgår Skolens økonomi 
som fælles oplæg. 
 

- Omkring december vil 
Pernille komme forbi til 
vores skolebestyrelsesmøde. 
Her vil hun gennemgå 
hvordan vi har holdt 
budgettet i året der er gået. 
Hun vil også fremlægge 
næste års budget. Her kan 
der diskuteres, hvis 
bestyrelsen skulle mene, at 
der er lavet forkerte 
prioriteringer i forhold til 
skolens budget.  

- Vi er takstfinansieret og får 
derfor penge pr. Elev. 

- Det overskud der er på 
budgettet i dette skoleår, vil 
gå til at dække den 
besparelse der er pålagt fra 
kommunens side. Vi behøver 
derfor ikke at afskedige en 
ansat til næste år.  

 



 

- Noget af det overskud der vil 
blive på året, bruger vi på et 
par gynger på legepladsen. 
 

6. Personal 
situation  
Elevtal 
 

OD  Aktuel status: 
 
Elevtal: 

- Vi er i øjeblikket 58 elever 
(60 med 2 i praktik i nyt 
skoletilbud).  

- Vi har som udgangspunkt 
ikke flere ledig plaser på 
Holmehus Specialskole. 

 
Personale situation: 

- Vi har lavet en 
omstrukturering der har 
betydet, at de “dyre 
pædagoger” ikke er i sfo’en, 
men der i stedet er ansat 2 
andre (30 timers) 
pædagoger, samt 2 ikke 
uddannede til at varetage 
sfo’en. 

- Nikolaj (lærer i base 2) er der 
lavet en fratrædelsesordning 
med umiddelbart inden 
sommerferien.  

- Der er 2 af de “gamle” 
pædagoger der har fundet 
nyt job.  

- Louise (pædagog i base 2) 
stopper pr. 1.10. da hun har 
fået andet job. 

- Brian (ny lærer i base 2), er 
ansat pr. 1.10. som 
erstatning for Nikolaj.  

- Bertram (medhjælper i base 
2) bliver indtil sommer.  

- Gitte bliver også ny pædagog 
i base 2 pr. 1.10. (i stedet for 
Louise). 

- Morten er ny pædagog i Base 
3 pr. 1.11. 

 



 

- Bente (morgenåbner) 
stopper til efterårsferien d. 
11.10.  
 

7. Tidsregistrering 
Puljeoverblik 
opgaveoversigter 
 

OD   
Tidsregistrering: 

- EU har besluttet at alle skal 
arbejdstidsregistrere. Dette 
gøres for at sikre, 
medarbejderen ikke arbejder 
for meget og overholder 11 
timers reglen.  

- På skoleområdet arbejder vi 
ud fra en årsnorm, men skal 
nu til at registrere det 
anderledes.  

 
Puljeoverblik/opgaveoversigt: 

- Igennem Aula kan personalet 
holde styr på deres 
opgaveoversigter og deres 
vikarpuljer. 

 

8. Sygefravær 
 
 

OD   
Ove deler oversigt ud over 
personalets sygefravær. 
 

- Sygefraværet fra sep. ‘23-
aug. ‘24 var på 5,4 %.  

- Vores korte sygefravær (1-14 
dage) ligger på 1,7 %, hvilket 
er lavt i forhold til resten af 
kommunen.  

 

9. Eventuelt 
 
 
 

  Kommende Skolebestyrelsesmøder: 
 
30.10.2024 
15.1.2025 
5.3.2025 
14.5.2025 
 
Forældreforespørgsel: 

- Kunne der evt. Være flere 
arrangementer, hvor 
forældrene kan være 
sammen på skolen. Der er 

 



 

mulighed for, at der kan 
benyttes lokaler på skolen.  

 
Elevråd: 

- Der blive startet elevråd op 
igen i løbet af efteråret. Der 
er blevet lagt op til, at hver 
base finder 1-2 
repræsentanter til elevrådet.  

 


